



Louis Piconi, PRRFC
2000-01 RI VP

“我達成獲得五位新遺贈協會會員與一位保羅哈里斯協會會員的個人目標。”

“...I achieved my personal goal of obtaining 5 new Bequest Society members and a Paul Harris Society Member.”

2005年地域扶輪基金協調人研習會主持人

國際扶輪前副社長Louis Piconi 文告

純粹個人

... Purely Personal

年度計劃基金策略顧問SA--前總監許勝傑PDG Archi翻譯 2005/11/8

在與扶輪基金保管委員會主委Frank Devlyn 許多次的討論中，他經常向我引用扶輪基金會的四個關鍵字：思考、時間、才能、與珍藏。

In the many discussions with trustee chair Frank Devlyn, he often cites to me his 4 key words for our Rotary Foundation, Think, Time, Talent, and Treasure.

扶輪基金會是我個人的珍藏，對有些人來說可能從沒聽過這個名字，像那些上億人因為我們而免於小兒麻痺的兒童。我已經每年捐獻美金壹仟元，並達到每年至少獲得一位新扶輪社員承諾捐出一千美金，以及在2005年11月1日前五位新遺贈會員的個人目標。

The Rotary Foundation is my personal **TREASURE** for people who may never know its name, like those billions of children we immunized from polio. I made my annual contribution of \$1,000 and achieved my personal goal of obtaining 1 new Rotarian committed to contribute a minimum of \$1,000 every year and 5 new Bequest Society members on or before 1 November 2005.

這不困難也沒特別含意，但是，這樣使我感覺很好，這樣小小的方法我就可以使世界更好，確保下一個世代能夠擁有正常成長的寶貴機會、接受基本教育、以及自由選擇他們自己如何使這個世界更祥和，。

It was not hard and not too significant. However, it does make me feel good to know that in these small ways I have helped to make a better world ensuring the next generation can have the treasured opportunity to grow normally, attain basic education and freely choose how they too can make the world more peaceful.

當你們慶祝這11月份我們所珍惜的扶輪基金月時，您身為RRFC，為那些你們負責的地區達成你們的目標，我祝你們全體順利成功。

I wish you all the best of success as you celebrate our treasured Rotary Foundation month of November by achieving your goals for those districts you have responsibility as RRFC.

Louis Piconi

國際扶輪前副社長

2005年地域扶輪基金協調人研習會主持人

PRIVP, Moderator, 2005 RRFC Institute



SERVICE Above Self